

復館安排 (更新日期：2020 年 4 月 29 日 V.4)

(1) 進入體育館前必須戴口罩，消毒雙手及量體溫。

(2) 2020 年 5 月 4 日至 10 日 (星期一至日)

開放時間：上午 9：00 -下午 5:00 只開放詢問處。

只接受補場、退款及班組查詢，暫不接受訂場及報班。

停館前訂場可於 5 月 11 至 5 月 17 日補場或選擇退款。

(3) 2020 年 5 月 11 日起開始接受 5 月 18 日後之訂場及報班。

2020 年 5 月 11 日體育館包括健身室照常開放。

(4) 公司會員訂場：

六月場 5 月 4 日接受申請，5 月 18 日截止，5 月 25 日下午 3：00 抽籤。

七月場 5 月 4 日接受申請，5 月 25 日截止，6 月 2 日下午 3：00 抽籤。

(5) 因體育館關閉關係，個人會籍、公司會員會籍、健身室會籍及儲物櫃租金有效期順延。

(6) 由於疫情仍然可以出現變化，隨時可能須要在短時間內再推出特別安排。請繼續留意本會的更新資料。謝謝你的支持。

#### Arrangements for Reopening

(1) Please wear a face mask, have your hands sanitized and temperature measured before entering the sports centre.

(2) From 4th May to 10th May 2020, the Sports Centre will only open the reception counter from 9:00am to 5:00pm for enquiries or refunds. Facility bookings or class enrollments will be unavailable.

(3) The Sports Centre, including the fitness centre, will resume normal services from 11th May 2020.

(4) June and July bookings for Cooperate members can be made on 4th May 2020.

The closing dates for bookings are 18th May and 25th May 2020 respectively.

(5) Individual memberships, Cooperate memberships, Fitness centre memberships and locker rents will be postponed due to the closure of the Sports Centre caused by the corona virus pandemic.

(6) Since the epidemic situation could still fluctuate, special arrangements may have to be re-introduced at short notice. Please continue to pay attention to further updates on the website. Thank you for your support.

-----